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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 6070 din 01.10.2014 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 septembrie 2014, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil), in cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea,  

 doamna Malos Adriana, Director Scoala gimnaziala nr. 1 Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, TULBURE CONSTANTIN 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 394 din 25.09.2014 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

septembrie 2014, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

lunile iulie si august 2014. 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2014. 

 3. Proiect de hotarare privind modificarea Actului Constitutiv şi Statutului Asociaţiei 

pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si 

de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care 

comuna Rebricea este membru asociat. 

 4. Proiect de hotarare privind aprobarea evaluarii pasunii comunale aflata in 

domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 5. Interpelari si raspunsuri. 
 

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
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  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru lunile iulie si august 2014. 

- Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru lunile iulie si august 2014. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii 

navetei cadrelor didactice, pentru lunile iulie si august 2014. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca bugetul local nu are nicio treaba cu naveta 

cadrelor didactice, iar ca probleme vor  fi atunci cand nu vor mai fi bani. 

 Doamna contabil, Baciu Violeta Elena explica faptul ca banii vin de la bugetul local si nu 

din cote TVA. 

 Domnul primar spune ca naveta cadrelor se va plati atat timp cat vom avea prevederi 

bugetare si vor fi bani la buget, iar in momentul in care nu vor mai fi bani, se va plati din 

economiile scolii. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru lunile iulie si august 2014. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate (12 voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere”- dl Scantee Fanica, din 13 

consilieri, care alcatuiesc consiliul local), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil), Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a 

a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a 

a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 
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si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca revizia la buldo-excavator trebuie sa fie facuta cu 

doua, trei oferte, din care trebuie aleasa oferta cea mai convenabila si intreaba de ce nu poate fi 

schimbata firma, fiindca pretul este prea mare. 

 Domnul Luchian Laurentiu precizeaza ca utilajul nu este iesit din garantie si trebuie sa 

facem cu aceeasi firma, fiindca ne obliga contractul. 

 Domnul primar, Radu Valerică explica faptul ca, in momentul in care vom iesi din garantie 

cu utilajul, putem solicita oferte de la alte firme specializate si sa o luam in considerare pe cea care 

are pretul cel mai avantajos din punct de vedere economic. 

 Domnul Nicu Doru intreaba daca la contractul de concesiune referitor la impadurire suntem 

parteneri sau proprietari si, daca se fac acolo, intr-adevar, lucrari de intretinere. 

 Domnul primar spune ca lucrarile de ingrijire se fac de aceeasi firma, noi doar contribuim si 

dupa 5 ani, ni se preda lucrarea, iar domnii consilieri din Tufestii de Jos pot confirma ca se fac 

aceste lucrari (se coseste, se inlocuiesc arbori). De altfel, se vine in control si de la Ministerul 

Mediului, pentru confirmarea lucrarilor. 

 Domnul Nicu Doru spune ca domnul viceprimar trebuie sa „primeasca” lucrarea la sfarsitul 

ei, anul acesta. 

 Domnul viceprimar, Zaharia Petrea spune ca oamenii din Tufesti pot confirma ca lucrarile 

se fac anual. 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba cine a facut proiectul la terenul de sport, caci terenul 

este in panta. 

 Domnul primar spune ca trebuie finalizat proiectul si nu avem ce face. Interventia World 

Vision este graduala, noi trebuie sa preluam din proiectele lor. 

 Doamna Director, Malos Adriana solicita continuarea programului „School after School”, 

cu incepere de la data de 14 octombrie 2014, pana la finele anului 2014 (cam 9 saptamani), pentru 

un numar de 19 copii si un cadru didactic, deci ar fi cam 20 de portii/zi, in zilele de marti, miercuri 

si joi. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca Scoala vrea sa continue proiectul, dar trebuie sa 

existe „motivatie” si pentru cadrele implicate, in sustinerea acestuia. Spune ca sunt costuri 

suplimentare si in afara de „masa calda” a copiilor si ca trebuie introdusi si profesorii in programul 

„School after School”. 

 Doamna Director, Malos Adriana spune ca trebuie bani, pentru intretinerea centralei de la 

Draxeni. 

 Domnul primar explica faptul ca se pune la dispozitia controlului efectuat de Curtea de 

Conturi dosarele de cofinantare a ordonatorului tertiar si mentioneaza ca scoala are contract de 

service pentru reparatia centralelor. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca la scoala, trebuie o singura persoana, autorizata, 

care sa se ocupe de reparatia centralelor. 

 Doamna Director solicita decontarea carburantului, pentru rezolvarea problemelor de 

serviciu, pentru masina personala, deoarece cei 75 de litri/luna aprobati prin lege, sunt insuficienti. 

 Domnul primar spune ca se poate folosi masina personala, in interes de serviciu, cu o 

documentatie aferenta depusa pentru justificare. 

 Domnul consilier, Mihaila Neculai intreaba cati bani au ramas pentru centrale si, mai ales, 

pentru cea de la Craciunesti, in urma rectificarii. Cand ati luat banii de la centrale, ati spus ca la 

urmatoarea rectificare, ii puneti inapoi. 

 Doamna contabil, Baciu Violeta – Elena spune ca au ramas 8.000 lei, la buget, pentru 

centrale, iar banii vor fi alocati pentru rezolvarea acestui obiecti, la rectificarea guvernamentala, nu 

acum. 

 Domnul consilier, Mihaila Neculai intreaba cine se ocupa de toaleta de la Craciunesti, 

fiindca acolo cad copii. 

 Domnul viceprimar spune ca vom bate scanduri acolo si nu va mai cadea nimeni. 
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 Domnul Cicoveanu spune ca daca tot au venit bani pentru calamitati, „puntea” care trece 

peste ses, la Rebricea, trebuie reparata. 

 Domnul primar spune ca si podetul de la Pandeleanu trebuie reparat. 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin spune ca si podetul de la Scoala de la Tufesti si podul 

cel mare trebuie facute. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel cere sa se propuna restrictii de viteza in comuna la 

Consiliul Judetean. 

 Domnul primar raspunde ca nu se poate asa ceva, iar referitor la suma venita pentru 

înlăturarea calamităţilor naturale produse de inundaţii, aceasta va fi folosita doar pentru asa ceva. 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin aduce in discutie problema „ridicata” de Fundatia 

franceza referitoare la nefinalizarea constructiei de la Draxeni si spune ca acestia (membrii 

fundatiei) sunt suparati, ca nu s-au continuat lucrarile si ca nu mai fac nimic la nivel de comuna, 

daca nu se termina macar o camera. Este cu destinatie de internat pentru copii navetisti. Trebuie 

data alta destinatie. 

 Domnul primar spune ca acestia vor o locuinta, unde sa pot sa stea si ei cand vin la 

Rebricea, in vizita si ca la prima rectificare bugetara, vom aloca o suma consistenta pentru asta. 

 Doamna consilier, Marian Maricica intreaba dupa ce criterii dau acestia (Fundatia franceza) 

bursele si spune ca trebuie data la copii defavorizati si care invata. 

 Domnul primar spune ca au ramas cateva burse, pe care le dau cui vor ei si din cate se stie, 

se dau in functie de cat de bun vorbitor de  limba franceza este elevul. 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca trebuie autorizatii la construire, nu se construieste 

cum vor ei. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate (12 voturi „pentru” si 1 (un) vot „impotriva”- dl Nicu Doru, din 13 

consilieri, care alcatuiesc consiliul local), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

modificarea Actului Constitutiv şi Statutului Asociaţiei pentru dezvoltare intercomunitară de 

utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, 

Barlad, Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care comuna Rebricea este membru 

asociat. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar, Zaharia Petrea, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind modificarea Actului Constitutiv şi 

Statutului Asociaţiei pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 

de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti, 

Judetul Vaslui, la care comuna Rebricea este membru asociat. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind modificarea Actului 

Constitutiv şi Statutului Asociaţiei pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice 

pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si 

orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care comuna Rebricea este membru asociat. 
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 DISCUTII: 

 Domnul consilier Cicoveanu precizeaza ca trebuie adusa apa de la Draxeni si la Rebricea. 

 Domnul primar spune ca suma de 314 mii lei, care ne-au venit pentru indepartarea efectelor 

produse de inundatii, va fi folosita pentru refacerea drumurilor si a podetelor. 

 Domnul consilier, Scantee intreaba cine e vinovat ca s-au platit studii de fezabilitate si nu s-

au folosit si raspunde ca e primaria, fiindca nu trebuiau facute aceste studii, daca nu sunt bune. 

 Domnul primar spune ca avem studii, avem memorii, dar nu avem apa, insa vom face tot 

posibilul sa rezolvam problema, in plan local. Sunt 5 km intre cele doua conducte (Draxeni cu 

Rebricea) si Curtea de Conturi poate intreba de ce dam apa, daca lucrarea este neterminata. 

 Domnul consilier, Morariu spune ca se poate gasi apa si dupa 5 ani. 

 Domnul Scantee spune ca intai trebuie gasita sursa si apoi facuta conducta, nu invers. 

 Domnul consilier Nantu Costel spune ca se poate face alta varianta, prin Bolati. 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca atunci cand va fi functional proiectul, nu crede ca se 

vor incasa taxele pentru apa si deseuri, de la populatie. 

 Domnul primar precizeaza ca daca nu ploua, e o problema foarte mare, fiindca nu este apa. 

 Domnul Scantee Fanica spune ca pentru asta se fac studii de fezabilitate, pentru a vedea 

daca este sau nu izvor de apa. 

 Domnul Morariu adauga mentiunea ca panza freatica poate da si eroare. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  
modificarea Actului Constitutiv şi Statutului Asociaţiei pentru dezvoltare intercomunitară de 

utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, 

Barlad, Husi si orasul Negresti, Judetul Vaslui, la care comuna Rebricea este membru 

asociat. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea evaluarii pasunii comunale aflata in domeniul privat al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier (contabil) Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea evaluarii 

pasunii comunale aflata in domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea evaluarii 

pasunii comunale aflata in domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

evaluarii pasunii comunale aflata in domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea evaluarii pasunii comunale aflata in domeniul privat al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 
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 NU EXISTA DISCUTII. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  
aprobarea evaluarii pasunii comunale aflata in domeniul privat al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [11 voturi „pentru” si 2 (doua) voturi „impotriva”- dl Mihaila Neculai 

si dl Asandei Sorinel), din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local], proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Interpelari si raspunsuri.  
 

 Dau cuvântul Domnului Primar, pentru a prezenta diverse probleme: 

1. vreau sa va aduc la cunostinta solicitarea, atat scrisa, cat si verbala, a unui numar important 

de copii din satul Tufestii de Jos si Tatomiresti, prin care solicita infiintarea unui traseu 

Rebricea – Vaslui, pentru diminuarea cheltuielior cu caminul. Am facut demersuri la 

Consiliul Judetean in acest sens si in octombrie se va discuta subiectul. Trebuie sa cautam o 

firma de transport pentru aceasta. Am rezolva astfel si problema cadrelor didactice navetiste 

de la Vaslui. 

 

DISCUTII: 
 Domnul consilier, Morariu spune ca trebuie sa fie o firma de transport, cu licenta catre 

Draxeni, care ar trebui sa faca o cursa normala. 

 Domnul primar explica faptul ca scolile deconteaza abonamentul CFR 100% si foarte putin 

pe microbuz. Am putea face un traseu pe Tufesti – Tatomiresti – Gara Rebricea, insa dl Mihaila 

nu se poate incadra ca orar. Asta inseamna ca mai trebuie un sofer si, automat, un microbuz. 

 

2. va mai aduc la cunostinta oferta celor care asigura servicii de paza, de la Iasi, cu 2 

oameni/tura/6 ore/zi. 

 

DISCUTII: 
 

Domnul Scantee spune ca nu mai are rost sa angajam aceste firme, intrucat a trecut perioada 

recoltelor, adica perioada de varf cand se fura de pe campuri si nu mai este necesar. 

 Domnul primar vine cu propunerea sa mai cumparam 2,3 camere video, pentru satele care 

nu au deloc astfel de echipament. 

 Domnul consilier, Nantu spune ca hotii au ei metodele lor si stiu sa se fereasca de astfel de 

camere si dam banii fara rost pe ele. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, se aprobă. 
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Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 23 octombrie 2014, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 1. Proiect de hotarare privind concesionarea, fara licitatie publica, a unor spatii 

apartinand domeniului public al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea suplimentarii cotelor lunare ale consumului 

de carburant pentru autoturismul VS-05-CLR, proprietatea Consiliului local Rebricea, cu 

37,5 litri de carburant pe lună, pentru organizarea şi desfăşurarea procesului electoral 

pentru alegerea Presedintelui Romaniei, din data de 2 noiembrie 2014. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea „Programului de deszăpezire şi combatere a 

poleiului pe drumurile din administrarea comunei Rebricea, în perioada de iarnă, 15 

noiembrie 2014– 15 martie 2015”. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea necesităţii şi oportunităţii derulării şi 

finanţării, în anul scolar 2014-2015, din bugetul local al comunei Rebricea a proiectului 

“Şcoală după şcoală” (School After School) desfăşurat de Şcoala gimnazială nr. 1 Draxeni, în 

parteneriat cu Primaria comunei Rebricea, compartimentul de Asistenţă Socială  din cadrul 

aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea. 

5. Proiect de hotarare privind stabilirea unei redevente anuale pentru terenurile 

concesionate, fara licitatie publica, destinate construirii de locuinţe pentru tineri până la 

împlinirea vârstei de 35 de ani. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea oportunitatii si necesitatii participarii 

comunei Rebricea, la PNDR 2014-2020, cu diferite proiecte de investitii cu finantare 

nerambursabila. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna septembrie 2014. 

 8. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VI-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2014. 

9. Diverse. 

 
 

  Va multumim! 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

           Consilier, Tulbure Constantin                                         Sârcu Geanina – Elena  


